
 

Bestyrelsesmøde den 12. dec-2023 kl 18:30 . Sted: hos Tina Adamsen. 

Deltagere: Tina, Gert, Olav, Angelina og Steen.  

Hans Henrik deltog ved. pkt 6 

Afbud: Camilla (deltog fra pkt 7-11) 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

a. ok 

2. Valg af referent / ordstyrer 

a. Steen 

3. Godkendelse af referatet fra sidste bestyrelsesmøde  

a. ok 

4. Kort økonomisk status (budgetopfølgning mv.) 

a. Ok, sidste fakturaer for året ved at være i hus. 

5. Meddelelser 

a. Spillet på ”Dybt Vand” indviet, hyggelig aften der gav mange gode snakke om hændelseshåndtering mm. 

Spillet står i skabet i klublokalet til fri afbenyttelse for alle. 

6. Status vedr Bevilling fra Friluftsrådet  

a. Hans Henrik fremlagde sine synspunkter omkring forløb/forberedelse til arrangementet og det var der noget 

snak om. Bestyrelsen afventer hvad Hans Henrik beslutter sig for. 

7. Budget 2024 udkast (Angelina) 

a. Gennemgang af udkast, mindre justeringer. 

8. Rokort statistik / evaluering   

a. Til foråret laves lidt undervisning i rokort, redigering opslag etc. Hvis der er vanskeligheder så ræk ud efter 

hjælp hos andre medlemmer (evt rokort admin.). Det kan se lidt forskelligt ud afhængig af hvilken telefon 

man bruger. 

9. Klargøre til generalforsamling 

a. Kort snak om hvad vi skal være klar med og hvornår. Steen laver opslag på rokort mm. inden længe 

10. info fra udvalg. 

Intro: 

Teknik: 

Aktivitet: Arrangerer Nytårstaffel 31/12 hvor vi ønsker hinanden Godt Nytår. 

Svømmehal: Ikke helt nok bassin-livreddere endnu til at få dækket. Ok fra bestyrelsen til at få et par stykker mere 

op til prøve. 

Kajakdepot: På bådplads 17 ligger der en reglar (bjælke) til flytte bro til slinger på plads hvis den har forskubbet 

sig. Det kan alle gøre, husk reglar på plads igen. 

 

11. Evt. 

a. Næste møde 17. januar 

 


